
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 30. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 21
Ved ministerens besvarelse af BEU alm. del (2016-17) – samrådsspørgsmål
BL den 17. maj 2017 gav ministeren tilsagn om at udrede mulighederne for at
hjælpe de museer, der er kommet i klemme med afdragsfrie lån fra Arbejds-
markedets Feriefond. Vil ministeren redegøre for, hvad der kom ud af Slots-
og Kulturstyrelsens indsamling af viden? Hvad er der kommet ud af Kamme-
radvokatens undersøgelse?
Har ministeren været i kontakt med de berørte museer? Har ministeren alene
eller sammen med beskæftigelsesministeren fundet frem til muligheder for at
løse disse problemer og i givet fald hvilke?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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